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BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR EL AYUNTAMIENTO PLENO EL DÍA 4
DE ABRIL DE 2009.-

1
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 4 d'abril de 2009 Hora: 09,00

Lloc: saló de sessions de la casa consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudament
convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel
Corredera Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES .
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Excusa la seua assistència la regidora Sra. Josefa Luján Martínez.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació. Assistix la Sra. Interventora, Sra. Herminia Gil Llop.

1. PARALITZACIÓ DE LES OBRES DE L'APARCAMENT DE LA PLAÇA
MÚSIC IBARS I LA SEUA DURACIÓ.
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Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control

d'Hisenda i Especial de Comptes, desfavorable a l'aprovació de la proposta del grup
municipal socialista sobre diferents mesures a prendre amb motiu de la paralització
de les obres situades a la plaça Músic Ibars.

Pren la paraula el Sr. secretari per a informar que s'ha presentat una esmena
per part del grup socialista.

Intervé el portaveu del grup socialista, Sr. Merenciano Benavent, com a
proponent de l'esmena, i explica que el seu grup pretén trobar una solució que
consideren passa per dotar-se d'una borsa econòmica amb què poder negociar amb
l'empresa LUBASA perquè immediatament es reprenguen les obres, sense haver
d'esperar que els tribunals puguen autoritzar una eventual ocupació.

A continuació dóna lectura de la dita esmena que,  literalment, diu:

“Després d'estudiar els pressupostos municipals i després de demanar
l'opinió dels tècnics municipals.

El grup socialista de l'Ajuntament de Mislata presenta l'esmena següent:

1r. Creació d'una comissió negociadora amb Lubasa composta per l'alcalde i
els portaveus dels distints grups municipals.

2n. Donar els passos necessaris per a desafectar les quantitats següents:

a) 6.127.472€, afectada per a la construcció del nou Ajuntament.
b) 1.440.000€, afectada per a la construcció del centre ocupacional.

3r. Donar els passos necessaris per a destinar juntament amb les quantitats
abans mencionades, les quantitats d'1.355.637€ dels diners a percebre per
l'aprofitament urbanístic del Quint II, i 1.365.000€ de l'aportació econòmica a rebre
de la concessió del subministrament d'aigües de la població per a dotar d'un fons
econòmic per a poder oferir en la negociació amb Lubasa liquiditat.

4t. Incloure en el pla Camps la construcció del Centre Ocupacional”.

El Sr. García Aleixandre sol·licita que el Sr. secretari aclarisca si és possible
acceptar esta esmena, presentada poc abans de l'inici de la sessió, i rebutjar el punt
que està degudament informat pels diversos departaments de l'Ajuntament, atés
que es parla d'unes quantitats importants que es troben afectades per a una sèrie
d'obres.

El Sr. secretari informa que el Reglament Orgànic establix la possibilitat de
presentar esmenes abans del començament del debat. No obstant això, afig,  el
Reglament diu que són esmenes de caràcter devolutiu les que proposen l'eliminació
total del contingut del projecte o proposta d'acord i la seua devolució a l'àrea. En
esta ocasió, diu, no es proposa la seua devolució a l'àrea, però sí que una alteració
total dels acords proposats.
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El Sr. Merenciano afirma que no plantegen la devolució d'este punt de l'orde
del dia, i tampoc considera que haja d'emportar-se l'assumpte a comissió, atés que
només pretenen que es donen els passos necessaris, amb la corresponent  emissió
dels informes d'Intervenció i Urbanisme, i si estos són positius, es faça el que el
grup socialista proposa. Afig que ja han mantingut conversacions amb els tècnics i
els han afirmat que hi hauria possibilitat de fer el que plantegen.

Pren la paraula el Sr. secretari i diu que l'esmena de caràcter devolutiu
proposa la devolució a l'àrea i, atés que no se sol·licita açò, es tractaria d'una
esmena a la totalitat, alternativa, que proposa l'aprovació d'un text amb un contingut
que modifica substancialment el projecte proposat corresponent i, en eixe cas, seria
motiu de la seua aprovació o no, però es podria aprovar l'esmena, encara que no
haja sigut dictaminada.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que al tractar-se d'una esmena
de substitució dels acords a adoptar en el punt un de l'orde del dia, si es debat esta,
l'anterior queda anul·lada.

El Sr. secretari informa que el Reglament no arreplega el concepte d'esmena
de substitució, per la qual cosa es tractaria d'una esmena a la totalitat, que pot ser
devolutiva o alternativa, la primera proposa que es torne a la comissió, i l'alternativa
proposa un text substancialment distint. Sense entrar en la coherència o
incoherència de la proposta, afig, considera que ha de votar-se la seua acceptació o
no i si s'accepta, atés que és alternativa, l'altra deixaria de poder votar-se.

El Reglament, continua, establix que les esmenes es debatran i votaran
abans que la proposta dictaminada per la comissió. Quan són esmenes parcials,
afig, sempre s'ha tractat d'evitar que hi haja debats previs de l'esmena i el que
sempre s'ha fet, per qüestió d'operativitat, ha sigut la presentació de l'esmena,
després, es debatia conjuntament amb el fons de l'acord, amb les corresponents
matisacions i, finalment, a l'hora de votar, es votaria primer l'esmena, que si ix
aprovada faria necessària una altra votació, i si no s'aprova caldria votar el dictamen
original de la Comissió.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que si és acceptable que es
presente una esmena dos minuts abans del Ple,  podria estar d'acord amb la
proposta presentada pel grup socialista, a què afegiria dos punts que consistirien a
donar els passos perquè s'inclogueren les partides necessàries per a crear un
menjador social i una guarderia infantil.

Afirma estar d'acord amb el sentir i la finalitat de la proposta i que la votarà a
favor,  afegint que la convocatòria d'este Ple, al punt u, està mal plantejada, perquè
en ella pot llegir-se “Paralització de les obres de l'aparcament de la plaça Músic
Ibars”, i  el dia dos d'abril, el Sr. alcalde va fer unes declaracions que res tenien a
veure amb la convocatòria i són confuses, en elles manifesta que espera una gran
afluència de públic, la qual cosa li permetrà explicar amb exactitud  quina és la
situació real de l'aparcament, quines són les possibles solucions, i les condicions
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tècniques i jurídiques necessàries perquè este Ajuntament puga certificar
l'incompliment del contracte i poder actuar sobre la plaça. Estes declaracions,
continua,  no es corresponen amb el que hui s'havia d'aprovar, que és la moció del
grup socialista que no es va voler aprovar per urgència en el Ple passat.

Prosseguix dient que la primera cosa que hauria de fer Alcaldia és demanar
disculpes a la ciutadania per no haver complit amb la seua promesa de convocar un
Ple extraordinari en una setmana, afegint que a este Ple s'ha vist forçat per la
proposta presentada pel grup socialista.

 Ara, diu, s'hauria d'estar parlant de les possibles solucions per a
l'aparcament que està paralitzat, afegint que en este punt Esquerra Unida sempre
ha estat en contra perquè té una altra forma d'entendre el públic i la seua gestió,
estaven en contra de l'eliminació de les poques zones verdes que es tenien a
Mislata; van estar en contra de la cessió de la gestió dels aparcaments i demanaven
un model de gestió pública i amb places mixtes de lloguer i, en concret,
l'aparcament  de Músic Ibars, era el que millors condicions d'explotació tenia i, no
obstant això, va ser l'últim que es va començar a construir. Afirma que este ha sigut
el gran error polític del grup popular.

Prosseguix dient que des de juny-juliol del 2008, en cada comissió se'ls ha
preguntat per l'aparcament i ha sol·licitat per Registre d'Entrada l'informe del cap de
Contractació, l'informe d'Intervenció, el de Secretaria, el del cap d'Urbanisme i els
informes de seguretat ciutadana, i no se li ha entregat cap. L'empresa responsable
del seguiment d'esta obra, afig, havia d'haver presentat informes quinzenals i no ho
ha fet i l'alcalde tenia la potestat de demanar informes definitius a l'empresa per a
veure si jurídicament s'estava en un temps d'incompliment tècnic del contracte.
D'altra banda, diu, esta empresa ha presentat els informes amb retard i, a més, són
confusos perquè en el número 50 parla d'estar en un possible temps d'incompliment
i en el 51 i 52 s'oblida del que s'ha dit prèviament.

Afirma que li agradaria saber què opina l'equip de govern atés que, en teoria,
hui s'anaven a discutir les propostes del grup socialista, informades per la Sra.
interventora i  pel cap de gestió tributària, propostes que intentava donar una eixida
a la problemàtica existent, encara que s'equivocara en el plantejament, atés que la
rebaixa d'impostos i taxes, segons diuen els dits informes, no és possible legalment.
Per això, diu, EUPV no l'haguera votat a favor, encara que sí que està d'acord en
els objectius que perseguix, perquè tractava de fer reaccionar el Ple i informar la
ciutadania de quins són les possibles solucions i eixides de la situació actual.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que està d'acord amb allò que
s'ha manifestat anteriorment sobre que el Sr. alcalde hauria de disculpar-se per
haver convocat un Ple forçat i obligat pel grup socialista.

Afirma que l'equip de govern ha gestionat molt malament  este tema, i explica
que la posició del grup socialista va ser radicalment contrària al model
d'aparcaments proposat, en primer lloc, perquè eliminaven els parcs verds i els
convertien en parcs de formigó, en segon lloc, perquè no van escoltar les veus de
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més de sis mil veïns que van dir no als aparcaments i, en tercer i últim lloc, perquè
ho van fer malament tant en el projecte com en les ubicacions  i preus abusius. Tot
açò, diu, porta que hui hi haja un clot a la Plaça Músic Ibars de 10.000M2 i
centenars de veïns i comerciants molestos per la situació.

Explica que les obres van començar a l'octubre del 2007 i es van paralitzar al
juny del 2008 i tant el Sr. alcalde com el portaveu del grup popular han estat
enganyant i ocultant la realitat als veïns, arribant a afirmar en una comissió
d'Urbanisme que les obres s'havien parat perquè se n'havien anat de vacacions;
també van dir que taparien, a rescindir el contracte o anar a juí i ara, afig, diuen que
cal esperar, demostrant que no tenen voluntat política per a solucionar el que
suposa un greu problema per a Mislata.

Prosseguix dient que la política de l'equip de govern és d'improvisació, i el
grup socialista considera que no ha de permetre's una situació en què es degrada
greument el comerç d'una de les zones més importants de Mislata, ni veure un clot
de deu mil metres quadrats on abans hi havia un parc i era un lloc de recreació per
a tots els veïns.

Explica que la posició del seu grup, per tant, és la de donar solucions per a
acabar el pàrquing i restituir la plaça de forma imminent. Per això, diu, han presentat
una esmena de substitució per a acabar d'una vegada amb un aparcament que ha
sigut el gran error polític del Sr. alcalde i de tot l'equip de govern, a qui demana
deixen de perdre el temps enviant cartes en què no es diu res i intenten buscar vies
de solució i diàleg amb l'empresa LUBASA per a solucionar este greu problema. A
este respecte, afirma que es compta amb prop de nou milions d'euros per a iniciar
esta negociació, 6.100.000 euros, aproximadament, del PAI de Conresa per a fer el
nou Ajuntament, 1.400.000 euros del Centre ocupacional, que pot incorporar-se al
Pla Camps, i 1.350.000 euros del que es recaptarà amb el PAI del Quint II.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que no és cert que fins que no
ho resolga un jutjat açò no pot anar avant i no es pot intervindre.

Manifesta que és cert que en el Ple del dia 26 de febrer i davant de la
proposta que va presentar el grup socialista, va anunciar que en breus dies
convocarien un Ple extraordinari per a parlar de l'aparcament de Músic Ibars. El dia
2 de març, continua, l'equip de govern havia de valorar quins temes portaven al Ple i
el mateix dia 3 el grup socialista, per registre d'entrada, demana la convocatòria
d'un Ple extraordinari per a tractar dels assumptes que en el dit escrit  s'expressen,
sent el primer d'ells “La paralització de les obres de l'aparcament de la Plaça Músic
Ibars i la seua duració”.

Explica que este punt és completament inintel·ligible i més quan s'ha de
saber que el que es porta a un Ple és l'adopció d'acords i en el mencionat escrit no
existix, per això el Sr. secretari manifesta que davant d'esta proposta no pot
plantejar-se cap Ple perquè no hi ha cap presa d'acords.
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Prosseguix dient que el dia 12 de març el grup socialista presenta per

registre d'entrada el mateix, incloent la presa d'acords, però que en l'escrit presentat
no s'arrepleguen firmes originals sinó fotocopiades, cosa que és detectada pel Sr.
secretari, per la qual cosa fa un escrit dient que no té validesa la convocatòria de
Ple que se sol·licita perquè les firmes no són originals, i amb data 17 de març el
grup socialista repetix la presentació per registre d'entrada d'esta petició.

Entén que si el grup socialista havia demanat un Ple extraordinari no cabia
convocar un altre per a tractar del mateix, afirmant que no és cert que el grup
popular no volia realitzar-lo, sinó que no li van donar un termini de temps real per a
fer-ho.

Demana que es recorde que, efectivament, els estudis deien que el pàrquing
de Músic Ibars era el més rendible, i si es va començar després va ser degut a una
modificació del projecte, que abans comprenia des de la Plaça Joan XXIII fins a
Músic Ibars i en el centre del carrer van aparéixer una sèrie d'inconvenients que el
feien molt costós, la qual cosa podia incidir en el preu de les places.

Respecte que el grup popular ha eliminat zones verdes en el municipi, afirma
que actualment hi ha prou més metres quadrats de zones verdes que hi havia
anteriorment. Afig que a la Plaça príncep d'Astúries es va fer una modificació  del
50% i sobre el restant 50%, els mateixos veïns han sol·licitat de l'equip de govern,
que es condicione de forma semblant perquè els agrada.

Prosseguix dient que abans del mes de juny del 2008 el grup de govern no
tenia coneixement per part de l'empresa, ni verbal ni escrit, que les obres estaven
parades i no s'anaven a continuar. Afig que en el mes de juliol li van preguntar per
les obres, donada la poca activitat, i va contestar que hi havia una subcontrata per a
fer el mur o la pantalla del soterrani i que finalitzava en el mes de juliol, havent sigut
avisat per l'empresa que la següent subcontracta obstaculitza en el mes de
setembre, perquè en el mes d'agost prenien vacacions.

Sobre l'esmena de substitució que presenta el grup socialista, diu que en ella
es contempla una xifra de nou milions d'euros, quan sempre han criticat que l'equip
de govern malgasta els diners, i ara reconeixen que es disposa d'esta quantitat.
Considera que s'han d'aportar solucions al problema de Músic Ibars i que en esta
proposta no es diu què cal fer amb estos diners.

Assenyala que en el primer punt de la dita esmena es demana crear una
comissió composta per LUBASA, el Sr. alcalde i els portaveus dels grups,  excloent-
hi els  tècnics municipals i, d'altra banda, s'arrepleguen quantitats com 1.365.000€
que formen part dels ingressos ordinaris dels pressupostos i després, no obstant
això, demanaran l'equilibri pressupostari.

Finalitza dient que no aprovaran esta esmena per qüestió de responsabilitat i
pregunta què es pretén negociar amb l'empresa oferint estos nou milions d'euros.
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Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que el portaveu del grup popular

en la seua intervenció no ha dit realment res del que preocupa els ciutadans.

Prosseguix dient que són onze regidors en el seu grup i es van comprometre,
podien convocar un Ple monogràfic sobre el tema, i no ho han fet.

Manifesta que volen saber fins on cedirà l'equip de govern davant de la
petició de LUBASA i quines són les possibles vies de finançament d'esta operació
quan se li pague el cost de les obres, perquè trencar el contracte significarà haver
de pagar les obres que s'han realitzat dels quatre aparcaments.

Mostra el seu suport a la proposta del grup socialista de crear una comissió
on estiguen representats tots i considera, en este sentit, que els tècnics han de fer
el seu treball però ací es tracta d'una decisió política que han de prendre els polítics.

També pregunta si hi ha algun punt d'acord amb LUBASA i quina és la
posició de l'equip de govern i si estan també, com a EUPV, per arribar a alguna
negociació  amb la dita empresa.

Manifesta que la proposta del grup socialista sol·licita donar els passos
necessaris, la qual cosa suposa comptar amb els informes que certifiquen que
l'Ajuntament no cometrà cap error que haja de pagar el poble de Mislata. Són unes
propostes, diu, a estudiar en eixa comissió negociadora perquè, afig, l'equip de
govern ja s'ha reunit amb els tècnics municipals i compten amb dades i informes
que l'oposició no té.

Finalitza dient que no creu que l'equip de govern faça cap proposta sobre el
tema i espera que la ciutadania tinga memòria i els faça pagar l'error polític que han
comés.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i critica la intervenció del portaveu del
grup popular, que ha donat la impressió de no saber que hi ha un aparcament
paralitzat.

Afig que la sol·licitud que fa el grup socialista d'este Ple extraordinari té com a
objecte buscar solucions a un greu problema per a la ciutat de Mislata i aconseguir
compromisos per part de l'equip de govern i d'esta corporació que acaben amb la
vergonya d'un aparcament paralitzat des de fa deu mesos que afecta comerciants i
veïns.

Per això, continua, el grup socialista proposa la utilització de 6.120.000 euros
del PAI de Conresa per a construir un Ajuntament innecessari per a la ciutat de
Mislata, 1.440.000 euros del Centre ocupacional, per a incloure-ho en el Pla Camps;
1.350.000 euros d'aprofitament del PAI del Quint II, i finalment, 1.350.000 euros de
la concessió del subministrament de l'aigua, la qual cosa fa un total de 10.500.000
euros amb els que tindre liquiditat per a donar els passos necessaris per a fer front
a una negociació amb LUBASA i acabar amb la responsabilitat que té l'equip de
govern d'haver gestionat malament un tema tan important per a Mislata.
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Assenyala que en la primera intervenció del portaveu del grup popular no
s'ha donat cap solució i critica que puga plantejar-la en la seua segona intervenció,
impedint que siga debatuda per l'oposició.

Finalitza dient que el grup popular no aprovarà la moció presentada pel grup
socialista perquè no tenen voluntat política ni de compromís amb els centenars de
comerciants afectats. Afig que el seu grup recolzarà a l'equip de govern en
qualsevol mesura que presente en este ple per a solucionar el dramàtic problema
de l'aparcament de la Plaça Músic Ibars.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que en la seua primera
intervenció ha intentat contestar a la proposta del grup socialista, i en esta segona
intervenció donarà a conéixer les que fa el grup popular.

Prosseguix dient que l'equip de govern té tota la voluntat política  per a fer les
coses bé. En este cas, afig, es tracta d'una empresa privada que no ha continuat les
obres degut a la crisi que travessa, ja siga particular o general.

Continua dient que des del dia 2 de setembre l'Alcaldia de Mislata ha tingut
una enorme preocupació per este tema i des que es va detectar la paralització de
les obres es van posar en contacte amb els tècnics de l'Ajuntament per a veure
quines eren les possibles solucions, i la primera cosa que se'ls va preguntar és si es
podia actuar de forma immediata per incompliment contractual, la qual cosa
suposava o bé tapar i restituir la plaça al seu estat anterior o finalitzar l'obra
contractant amb una altra empresa o per mitjans propis.  Els tècnics, diu, van
contestar que no era possible en eixe moment perquè l'empresa constructora havia
sol·licitat per registre d'entrada permís per a paralitzar les obres, sol·licitud a què es
va contestar de forma immediata que no hi havia motiu de paralització i se'ls va dir
que continuaren de manera immediata al seu ritme que havia sigut interromput en el
mes de juny. L'empresa, continua, va fer cas omís i no va intervindre ja més en eixa
obra.

Posteriorment, explica, va haver-hi una altra reunió amb els tècnics de
l'Ajuntament, Sr. secretari, cap de Contractació, cap de l'oficina tècnica i
responsable de l'àrea d'Urbanisme per a veure què es podia fer i se'ls va dir que en
eixe moment no es podia fer res fins que es justificara, amb els corresponents
informes.  Que en el termini per a poder finalitzar les obres, que és el dia 23 de
novembre del 2009, seria impossible executar-les i, a partir d'allí, podia iniciar-se un
expedient d'incompliment contractual. Tot açò, diu, ho ha expressat als
representants de l'Associació veïnal Músic Ibars i als representants dels comerços.

Continua dient que l'empresa va provocar a este equip de govern, paralitzant
les obres i intentant que, pel cost polític que poguera suposar, es prenguera alguna
decisió precipitada que beneficiaria l'empresa i perjudicaria la ciutat de Mislata.

 Per això, explica, si s'haguera pogut solucionar abans ho hagueren
solucionat, però fins a hui no era solucionable legalment. A partir de comptar amb
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l'informe que diga que l'obra és molt difícil o impossible que es puga acabar, afig,
s'obrirà un expedient, donant emplaçament a l'empresa LUBASA, per a la rescissió
del contracte.

Explica que la Llei de Contractes de l'Estat establix que en qualsevol
concessió d'obra pública, en el cas que el contracte quede rescindit, amistosament
o pel seu incompliment,  cal pagar l'obra realitzada, que queda de propietat
municipal, deduint els danys i perjuís que l'Administració entenga que se li han
produït per eixe incompliment contractual. De fet, afirma, pot anticipar que la fiança
de 1.650.000 euros que va depositar l'empresa quedarà de propietat municipal, però
l'Ajuntament haurà de fer front al cost de les obres que reconega dels quatre
aparcaments, i s'hauran d'aportar a este Ple les diferents solucions que s'adopten
per a veure com es paga l'obra realitzada i veure com es desafecta el solar de
Músic Ibars per a continuar amb les obres.

Finalment anuncia que serà el Sr. alcalde el que els diga quan prosseguiran
les obres, com també farà referència a l'informe núm. 53, de 31 de març, que va
entrar per registre d'entrada en el dia d'ahir a les dos de la vesprada.

Pren la paraula el Sr. alcalde i manifesta que en menys de trenta dies ja
haurà donat instruccions a l'Ajuntament perquè s'inicie el procediment contra
l'empresa LUBASA per incompliment de contracte manifest per part de la dita
empresa i, eixe mateix dia,  es començarà a planificar el reinicie de les obres en la
mateixa plaça. Cosa que, afig, pot dir hui i no abans perquè va ser ahir, a les dos de
la vesprada, quan l'empresa contractada per a fer el seguiment de la dita obres va
presentar el seu informe núm. 53 en què diu que resultaria tècnicament molt difícil
acabar la totalitat de l'obra en el termini establit.

Prosseguix dient que no és per voluntat política, atés que quan passaven els
mesos i veia la preocupació dels veïns i la seua pròpia va dir, tant al secretari de la
corporació com al cap de Contractació, que desitjava rescindir el contracte però,
afig, una cosa és el que es vol fer i una altra el que es pot fer, i els tècnics de
l'Ajuntament, habilitats nacionals,  estan per a vetlar que tots els acords que es
prenguen en este Saló de plens siguen  totalment legals, per a no perjudicar la
ciutadania de Mislata.

Conclòs el debat es passa a votar, en primer lloc, l'esmena proposada pel
grup socialista, que és rebutjada per onze vots en contra (Grup Popular), i nou vots a
favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV-).

A continuació se sotmet a votació la proposta realitzada pel Grup Socialista,
que és rebutjada per onze vots en contra (Grup Popular) i huit vots a favor (Grup
Socialista)  i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).

2. SOTMETRE A DEBAT LA GESTIÓ DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL.

Pren la paraula el Sr. Merenciano  per a explicar el punt i diu que el seu grup
intenta que en el pròxim Ple els membres de la Junta de Govern Local vinguen a
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donar explicacions  als regidors i veïns d'este municipi de la seua actuació en les
matèries en què l'equip de govern té potestat per a prendre decisions.

Afig que és una actuació que es planteja per primera vegada a l'Ajuntament
de Mislata i, probablement, a la Comunitat Valenciana, però la possibilita la Llei per
a controlar la gestió d'este organisme.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu estar d'acord amb la proposta,
que és innovadora però està dins del marc legal, i suposa aprofundir en informació i
transparència.

En este sentit, diu, atés que el grup popular pareix tindre ganes d'informar de
les seues decisions polítiques, no ha de tindre cap inconvenient a debatre sobre la
gestió que realitzen. Considera que és quelcom positiu per a la ciutadania, que
podrà tindre un coneixement directe del que s'està fent.

Explica que el següent punt està també relacionat amb esta petició i suposa
parlar de la gestió d'un regidor concret, que caldrà puntualitzar per tots els
problemes que s'han derivat de la dita gestió, com a enfrontaments amb els
sindicats, mobilitzacions, retards en el cobrament de nòmines i la confecció d'un
catàleg de llocs de treball, per al que es va contractar a una empresa. Afig que
l'equip de govern hauria d'haver tingut la deferència amb l'oposició perquè
s'haguera presentat, igual que a l'equip de govern i als representants sindicals, als
portaveus de l'oposició.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent i diu que el plantejament que fa el seu
grup és degut al fet que han detectat a través de les actes de la Junta de Govern
Local qüestions que no veuen clares, per això i per a evitar-ne els dubtes,
consideren positiu que es donen les necessàries explicacions en públic, la qual
cosa facilitaria el coneixement que tenen els veïns sobre el funcionament de
l'Ajuntament i podrien aclarir-se els dubtes esmentats.

Com a exemples, diu, una de les delegacions que té la Junta de Govern és
l'atorgament de llicències d'obres majors i li sorprén que no tinga delegació en la
concessió de llicències de primera ocupació. Explica els veïns que la primera té lloc
quan es presenta un projecte per a fer una obra com una finca, i és la Junta de
Govern Local la que autoritza la seua construcció i, no obstant això, és Alcaldia qui
té potestat sobre la primera ocupació, la qual cosa no resulta coherent, a més
d'impedir el seu seguiment. Açò ocorre en el cas d'una llicència atorgada per la
Junta de Govern Local per a la construcció d'un edifici a l'entrada de València, i el
Sr. alcalde els dóna la llicència de primera ocupació, quan no han complit el
projecte que estava estipulat, i els aparcaments ixen directament a la vorera, amb el
consegüent perill que açò origina i incomplint les normes urbanístiques existents en
este municipi, que establixen que s'ha de deixar una plataforma de cinc metres en
horitzontal dins de la propietat.  El mateix ocorre, diu, amb la primera finca de
l'entrada a València, que es construïx amb major altura de la prevista, no fent cas
de la llicència aconseguida.
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Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que tot està reglat, existint

comissions informatives on no hi ha temps establit d'intervenció; estan els tècnics a
disposició  dels grups polítics, i pot garantir que tant la Junta de Govern com els
decrets d'Alcaldia, estan emparats en un informe favorable que els dóna legitimitat.

Explica que la Junta de Govern es regix per la normativa de Règim Local i té
les seues competències perfectament establides i l'oposició té accés a les actes i,
per tant, al coneixement dels acords que s'adopten, que van acompanyats
d'informes favorables, atés que en cas contrari es desestimen les sol·licituds.

Respecte del regidor de Personal, la compareixença del qual demana el grup
socialista únicament per a aclarir la situació d'uns conserges de la Biblioteca, diu
que hi ha comissions informatives i estan per a plantejar estes qüestions i no cal la
compareixença en Ple.

Finalment afirma que si no estan satisfets tenen la possibilitat de convocar
tres plens extraordinaris a l'any amb sis firmes.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que de la mateixa manera que
es contesta en les comissions informatives, es podria contestar en un Ple a les
preguntes que fa l'oposició, i no comprén el problema que té l'equip de govern a
acceptar esta proposta del grup socialista. Afig que les preguntes i respostes que es
fan en comissions només queden arreplegues en concises actes.

Afirma que la gestió de personal ha patit problemes i portar a un Ple la dita
gestió suposaria la possibilitat que els ciutadans se n'assabentaren i, amb això,
aconseguir major transparència.

Finalitza dient que voldria preguntar, respecte de les Juntes de Govern, sobre
les sol·licituds de caràcter patrimonial i les raons de la seua acceptació o rebuig.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que l'equip de govern pareix
tindre por que els veïns escolten les seues explicacions.

Explica que no es conformen amb les comissions perquè, en la comissió que
presidix el Sr. García Aleixandre, per exemple, fa tres mesos que van demanar un
informe per a saber si s'ha fet més altura en l'edifici emblemàtic que van dissenyar a
l'entrada de Mislata i si hi ha major edificabilitat, i encara no tenen el dit informe.

Pretén, diu, que s'òbriga un debat sobre estes qüestions, amb els
corresponents informes, i que els veïns se n'assabenten.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu al portaveu del grup socialista
que no tenen per què acceptar els seus capritxos perquè, com ha dit, és la primera
vegada  en tota la història democràtica que açò se sol·licita, probablement a tota la
Comunitat.
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Continua dient que tenen completa llibertat per a sol·licitar informació, mai

se'ls ha negat res i si no se'ls ha entregat un informe no és responsabilitat seua,
perquè ell no els fa i tampoc ha dit que no es facen.

El Sr. alcalde intervé per a abundar en les paraules del portaveu del grup
popular i afirma que en les comissions els polítics estan abonats pels tècnics.

D'altra banda, diu, les competències de la Junta de Govern són aquelles que
li ha delegat Alcaldia. Afig que no hi ha un sol decret que no vaja acompanyat d'un
informe favorable.

Finalitza manifestant que compten també amb la possibilitat de fiscalitzar
l'acció de govern a través de l'últim apartat de les sessions plenàries, que és precs i
preguntes.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots en contra (Grup
Popular) i nou vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV) acorda rebutjar la
proposta realitzada pel grup socialista sobre sotmetre a debat la gestió de la Junta
de Govern Local.

3. PETICIÓ O REQUERIMENT DE LA PRESÈNCIA DEL REGIDOR
DELEGAT DE PERSONAL.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i explica que la petició d'esta
compareixença esta motivada bàsicament a sol·licitar del regidor de Personal que
explique què està passant en la seua regidoria, i no únicament del fet concret que
ha manifestat el portaveu del grup popular.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que la petició de la presència
del responsable de Personal  pot ser deguda que els grups de l'oposició poden no
eixir satisfets de les contestacions en les comissions, o pot haver-hi
documentacions posteriors i, sobretot, un mecanisme perquè la ciutadania tinga
major informació de temes importants.

Afig que des que governa el grup popular la regidoria de Personal ha passat
per etapes difícils, i per això seria desitjable que el seu responsable vinguera al Ple
a contestar a les preguntes i dubtes que puga fer l'oposició.

Pren la paraula el Sr. Merenciano i diu que en les Corts Generals mantenen
diversos mecanismes com els Plens, les preguntes, que no estan limitades per
grups com ací,  i compareixences, perquè hi ha fets concrets que no es poden
veure en les comissions o fan convenient que ho coneguen els ciutadans.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que les lleis estan molt ben
fetes per a evitar plens demagògics com este. En el Congrés dels diputats, afig, hi
ha compareixences reglades i preguntes que, prèviament, s'han de passar per escrit
d'entrada 24 hores abans; i hi ha uns temps per a resposta. Finalment, critica que
es vullga utilitzar les institucions públiques per a fer demagògia.
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Intervé el Sr. alcalde i diu que en este Ajuntament es va aprovar per
unanimitat el Reglament Orgànic Municipal que, entre altres coses, establia que el
nombre de preguntes seria de cinc per grup polític.

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Merenciano Benavent diu que,
efectivament, el Reglament Orgànic es va aprovar per unanimitat, i el seu grup va
votar a favor perquè es va arribar a una negociació amb el grup popular però,
afirma, si algú incomplix el Reglament és el Sr. alcalde, ja que es va aprovar que en
un any estaria la carta de participació ciutadana, i fa quasi set anys i no existix.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots en contra (Grup
Popular) i nou vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV) acorda rebutjar la
proposta realitzada pel grup socialista sobre petició o requeriment de la presència
del regidor delegat de Personal. 

I, sense més assumptes a tractar, a les onze hores i trenta minuts, per
l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-
president, amb mi el secretari que done fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,


